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Изх. № . . . . . . . . . . . . . . ./ . . . . . .   . . . . . .  

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 11 

 

 

Днес 19.10.2021 г. – празник на град Дупница в залата на ОДТ „Невена Коканова“  се 
проведе XI извънредно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 26 общински съветници.  
Отсъстваха Мария Соколова, Тодорка Дамянова, Валентина Караганова, Иван Раков, 

Иван Танев, Пламен Соколов и Георги Василев Градевски.  
На тържественото заседание присъстваха: Кмета на общината – инж. Методи Чимев, 

секретаря на общината – г-жа Невена Манова, инж. Александър Пандурски –  Областен 
управител на област Кюстендил, кметове на кметства, журналисти и граждани.  

Заседанието бе открито от Председателя на Об.С – инж. Костадин Костадинов в 10.05 
часа. 

  
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател:  
Госпожи и господа, добър ден. 
Първо да честитя празника на гр. Дупница, нашия светец спасител “Свети Йоан 

Рилски – Чудотворец”.  
В залата присъстват 24 общински съветника към момента. Има  кворум. Откривам XI 

извънредно заседание на Общински съвет Дупница. 
  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател:  
Предлагам следния дневен ред, който сте получили.  
Който е „за“ предложения дневен ред, моля да гласува.  
Гласува се.  
Гласували:  
 
 

“ ЗА “        26  

“ ПРОТИВ “     няма  

“ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма  
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Д Н Е В Е Н  Р Е Д : 

1. Приветствие на инж. Методи Чимев - Кмет на Община Дупница. 
2. Поздравления по случай празника на град Дупница – 19 октомври, ден на “Свети Йоан 

Рилски – Чудотворец”. 
3. Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 

Дупница, относно УДОСТОЯВАНЕ СЪС ЗВАНИЕТО „ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА 
ОБЩИНА ДУПНИЦА“ НА ГЕНЕРАЛ – МАЙОР ПРОФЕСОР Д-Р ВЕНЦИСЛАВ 
МЕТОДИЕВ МУТАФЧИЙСКИ, Д.М.Н.,FACS.  /вх. № 538/12.10.2021 г./ 

4. Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Удостояване с отличие „Почетен знак на Община Дупница“ на д-р 
Елена Костадинова Гюзелева,  д-р Милка Пейчева Богоева, д-р Васил Михайлов Бачев, 
д-р Крум Богданов Бонев и д-р Райна Антонова Сапаревска. /вх. № 539/12.10.2021 г./ 

5. Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Удостояване със званието „Почетен гражданин на Община Дупница“ 
на Димитър Тодоров Димов.  /вх. № 540/12.10.2021 г./ 

 

***   ***   ***   ***   ***   ***  

ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател:  
Първа точка от дневния ред, давам думата на инж. Методи Чимев за приветствие. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Уважаеми общински съветници,  
Скъпи гости на община Дупница, 
Уважаеми г-н Областен управител.  
Това е поредният 19-и октомври, когото имам честта и привилегията като кмет да ви 

честитя този хубав празник на нашия град.  
За втори път обаче ни се налага да посрещнем този толкова хубав ден, ден посветен на 

любимия ни град и най-обичания български светия – закрилникът на българите и Дупница 
св. Иван Рилски, в извънреден режим.  

Ще ми позволите да изляза от протокола – няма как да говорим за успехи и стремежи, 
когато единствената ни задача в разгара на поредната вълна на епидемията трябва да е и е да 
опазим колкото се може повече животи, да опазим от дълготрайни и тежки последици за 
здравето колкото се може повече хора.  

Трудно ми беше да намеря думи за днешното си обръщение, защото все се питам 
имаме ли право на празничен възторг, когато наши съграждани, наши близки, приятели, 
наши любими хора се борят за глътка въздух в препълнените болници. Имаме ли право да се 
веселим, да се отпуснем, да забравим, щом изгубихме хиляди животи без време и то по 
мъчителен начин.  Щом продължаваме да губим след смъртта и то, след като вече имаме 
оръжие.  

Имаме ли право да говорим за славни мигове и родолюбие, за постижения и 
намерения за бъдещето, докато не се вземем в ръце в реалността, а тя е една единствена – 
епидемията.  
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Епидемията не е лош сън, от когото да се събудим като след кошмар, тя не е обсесия 
на страхливите, нито е сценарий на някаква невидима и злонамерена сила.  

Епидемията е реалността, която виждаме, става все по-жестока и мъчителна и ще 
става все по-жестока и по-мъчителна, докато отказваме да поемем лична и обществена 
отговорност.  

Днес ще отдадем почит на медиците, които воюват в името на живота и общността ни 
тук в Дупница. Някои са тук в тази зала – д-р Бонев, д-р Богоева, д-р Гюзелева , д-р Бачев, д.-
р Сапаревска ще я зачета, макар, че отсъства. Но почит заслужават всички в 
здравеопазването. 

Благодаря Ви! Благодаря Ви от сърце! 
/аплодисменти/ 
Приятели, 
Българите сме способни на чудеса. Когато искаме, можем да разбием стени, да 

пометем в пъти по-големите, да прескочим планини на един дъх, можем да преобърнем 
света. Но българите не сме добри в дългите изпитания, някак бързо губим заряд и воля, а 
нямаме ли водачи на място– заменяме стремежа към обща победа с поединично оцеляване.  

Моят призив е да престанем да сме заложници на лъжите за ваксините и да станем 
съюзници на лекарите и науката, защото те са нашето спасение.  

От близо година имаме оръжие срещу смъртта, високата смъртност сега е не само 
безпричинна трагедия, но и непростима грешка.  

Бъдете здрави и разумни. 
Нека не превръщаме лекарите ни в герои в мирно време, а нацията си в мъченици.  
Нека направим това, което се изисква, за да си кажем с усмивка следващата година  
Честит празник. Честит празник на всички. Бъдете здрави. 
Благодаря ви.  
/аплодисменти/ 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател:  
За приветствие г-н областния управител на кюстендилска област – Александър 

Пандурски. 
 
ИНЖ. АЛЕКСАНДЪР ПАНДУРСКИ – Областен управител: 
Уважаеми г-н Чимев, 
Уважаеми г-н Костадинов, 
Скъпи общински съветници и дупничани. 
Приемете моите най-сърдечни поздрави и благопожелания по случай празника на гр. 

Дупница и деня на нашия небесен закрилник “Свети Йоан Рилски – Чудотворец”. Човек, 
който е родом от Дупница и има силни корени тук, за мен е голяма чест и удоволствие, че 
имам възможност да присъствам и да бъда част от днешния празник. 

 Празник който заради пандемията от Ковид – 19 протича по различен начин и губи 
своята пъстрота и добива нов смисъл. Ресурсите на всички сега са насочени към спасяване на 
човешки животи и опазване на здравето и за това ние ставаме все по-осъзнати за ценностите 
и важните неща в живота. На преден план излиза грижата за близките ни, за споделеното 
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време с тях, за общуването с децата и внуците ни, за съпричастността към добротата и 
разбирането между всички нас. 

Използвам възможността да благодаря отново на медиците и хората, които вече 
повече от година и половина продължават да изпълняват съвестно и отговорно своите 
професионални задължения. Благодаря и на всички вас в тази зала, които по един или друг 
начин се борите с тази пандемия.  

Най-малкото което ние можем да направим е да бъдем разумни и отговорни в 
действията си в съпричастността си към проблемите на тези около нас.  

Позволете ми в този светъл ден на всички дупничани и гости на града, да пожелая 
здраве, щастие и благополучие. Нека Свети Иван Рилски бди над Дупница и закриля всички 
нас, жителите на Дупница и област Кюстендил и целия български народ. 

Честит празник. Бъдете здрави, силни и успешни в това което ви предстои. Вие сте го 
доказали, вие имате сили и възможности да преодолеете всеки един проблем. 

/аплодисменти/ 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател:  
Благодаря ви г-н Областен управител. 
Имаме получени поздравителни адреси от НСОРБ, от г-н Кашукеев – „Почетен 

гражданин на община Дупница“. 
И така преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от мен, 

относно УДОСТОЯВАНЕ СЪС ЗВАНИЕТО „ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ОБЩИНА 
ДУПНИЦА“ НА ГЕНЕРАЛ – МАЙОР ПРОФЕСОР Д-Р ВЕНЦИСЛАВ МЕТОДИЕВ 
МУТАФЧИЙСКИ, Д.М.Н.,FACS.  /вх. № 538/12.10.2021 г./ 

Предлагам г-н кмета да прочете мотивите като вносител. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря ви. 
/Чете проекта за решение, приложено към Протокола/ 
Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател:  
Благодаря г-н кмете. 
Уважаеми колеги, чухте проекта за решение.  
Има ли желаещи за изказване?  
Ако няма, моля да преминем към гласуване с вдигане на ръка. 
Който „за“ така предложения проект за решение, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “               23 

“ ПРОТИВ “                       няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                         2 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т. 22 ЗМСМА, във връзка с чл.27, ал.3 ЗМСМА, 

чл. 2, ал.1, т.3, чл.3, ал.1 и ал.3, чл.7 от Правилника за удостояване и награждаване с 

отличията на Община Дупница, прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  189 

 

 

1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ДУПНИЦА удостоява със званието „ПОЧЕТЕН 

ГРАЖДАНИН НА ОБЩИНА ДУПНИЦА“ Генерал-майор професор д-р Венцислав 

Методиев Мутафчийски, д.м.н., FACS, за изключителни заслуги на национално и световно 
ниво, в областта на медицината, опазване на  живота и здравето на хората, проявена 
гражданска чест и доблест, както и изключителен принос за популяризиране името на града и 
община Дупница. 
 

***   ***   ***   ***   ***   *** 
  
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Сутринта към 8 часа звънна ген. Мутафчийски с изключително така….неудоволствие 

да ми сподели, че от вчера е на системи с бъбречна криза. Вчера човека е проявил търпение с 
надежда днес да бъде на линия. Сутринта установява, че няма как да бъде. Извинява се, 
поздравява ни за празника. 

Момента в който е с решен здравословен проблем и има възможност ще дойде на 
място да си получи наградата. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря г-н кмете. 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред, относно Удостояване с отличие 

„Почетен знак на Община Дупница“ на д-р Елена Костадинова Гюзелева,  д-р Милка 
Пейчева Богоева, д-р Васил Михайлов Бачев, д-р Крум Богданов Бонев и д-р Райна Антонова 
Сапаревска. /вх. № 539/12.10.2021 г./ 

/чете докладната записка приложена към протокола / 
Уважаеми колеги, чухте проекта за решение. 
Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма, моля да преминеме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е съгласен с така предложения решение, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “               25 

“ ПРОТИВ “                       няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                      няма 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т. 23 ЗМСМА, във връзка с чл.27, ал.3 ЗМСМА, 

чл. 2, ал.1, т.2, чл.3, ал.1, чл.5 и чл.6, ал.3 и ал.4 от Правилника за удостояване и 

награждаване с отличията на Община Дупница, прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  190 

 

1.Общински съвет-Дупница удостоява д-р Елена Костадинова Гюзелева с отличието 
„Почетен знак на Община Дупница“. 

2.Общински съвет-Дупница удостоява д-р д-р Милка Пейчева Богоева с отличието 
„Почетен знак на Община Дупница“. 

3.Общински съвет-Дупница удостоява д-р Васил Михайлов Бачев с отличието 
„Почетен знак на Община Дупница“. 

4.Общински съвет-Дупница удостоява д-р Крум Богданов Бонев с отличието „Почетен 
знак на Община Дупница“. 

5. Общински съвет-Дупница удостоява д-р Райна Антонова Сапаревска с отличието 
„Почетен знак на Община Дупница“. 
 

***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател на ОбС: 
Ще помоля д-р Елена Костадинова Гюзелева да заповяда на сцената за получаване на 

почетния знак. 
Дами и господа, моля да станеме на крака. 
 
/аплодисменти/ 
 
Благодаря. 
д-р Милка Пейчева Богоева. 
 
/аплодисменти/ 
 
д-р Васил Михайлов Бачев 
 
/аплодисменти/ 
 
д-р Крум Богданов Бонев 
 
/аплодисменти/ 
 
Уважаеми колеги, д-р  Сапаревска поради здравословен проблем с майка и не можа да 

дойде, но благодари на ОбС. 
 
/аплодисменти/ 
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Госпожи и господа, пристъпваме към последната точка от дневния ред Удостояване 
със званието „Почетен гражданин на Община Дупница“ на Димитър Тодоров Димов.  /вх. № 

540/12.10.2021 г./ 
Уважаеми колеги в залата е д-р Милена Катошева, главен уредник на къща-музей 

„Димитър Димов“. 
Бих искал да и дадеме думата, за да разкаже за живота и дейността на Димитър 

Тодоров Димов. 
 
Д-Р МИЛЕНА КАТОШЕВА - главен уредник на къща-музей „Димитър Димов“: 
Добър ден и честит празник. 
За мен е изключително удоволствие да бъда тук. 
 В предварителни разговори с споделяния с много хора изразиха някакво отношение, 

че не е ли малко позакъсняло това признание. 
Димитър Димов е вече отдавна признат на българската литература. Един от най-

обичаните и най-четения автор и смятам, че това почетно звание има смисъл, защото 
Дупница винаги е била в неговото сърце. Той винаги се е смятал за човек дупничанин.  

Неговото детство преминава в този град. Тук той се среща за първи път с много от 
сюжетите, които по-късно ще претвори в своите романи. Незнам дали всички знаят, но 
неговата къща в която са живели баба му и дядо му…дядо му Спас Харизанов е бил един от 
първите адвокати в България след Освобождението са живели на днешната ул.“Христо 
Ботев“, която преди се е наричала „Полицейска“, където сега се намира редакцията на в-к 
„Вяра“ и отсреща от другата страна са тютюневите складове. Т.е. той още от малък е 
проявявал интерес към тази тема. По-късно неговият пъстрок се занимава с 
тютюнопроизводство. Става тютюнев експерт и това му помага в това той да се запознае по 
обстойно с тютюнопроизводство. 

Така, че Дупница е града в който Димитър Димов получава вдъхновение за тези свои 
сюжети. Пловдив се опитва да претендира за това, че едва ли не на Димов идеите за 
„Тютюн“ са дошли там, но това не е така. Можете да се чувствате горди от това нещо. Още 
повече, че през целия си живот той остава свързан с този град и съм много благодарна, както 
аз така и всички от Националния литературен музей. Нашият директор Атанас Капралов 
също е тук, за да уважи това събитие. 

Ще дам един поздравителен адрес той да го прочете. 
 
Г-Н АТАНАС КАПРАЛОВ – директор на Националния литературен музей: 
Здравейте и от мен. 
Нямах намерение да се качвам на тази трибуна. 
След като ми е дадена думата ще прочета поздравителния адрес с удоволствие. 
Радвам се, че съм във вашия град по един такъв прекрасен повод. 
/ чете поздравителния адрес приложен в протокола / 
 
/аплодисменти/ 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател на ОбС: 
Благодаря ви. 
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Дупница изключително цени творците, които са свързани с нашия град. Много пъти в 
средите на Дупница е коментирана тази взаимовръзка на Димитър Димов и Дупница. 

Ние надълго дебатирахме с колегите, които предложиха и дали ние сме на висотата на 
произведенията на Димитър Димов и дали наистина трябва да го почетем и затова сме 
единодушни и с огромна радост включихме тази точка в дневния ред. 

Ако сме закъснели приемете нашите извинения. Не случайно поискахме тук да бъдат 
и наследниците и вие като представител на институцията, така че нямайте никакво съмнение, 
че Дупница уважава и почита големия български писател. 

Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма, моля да преминеме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е съгласен с така предложения проект за решение, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “               25 

“ ПРОТИВ “                       няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                      няма 

             

НА ОСНОВАНИЕ: 21, ал.1, т. 22 ЗМСМА, във връзка с чл.27, ал.3 ЗМСМА, чл. 2, 

ал.1, т.3, чл.3, ал.1 и ал.3, чл.7 от Правилника за удостояване и награждаване с 

отличията на Община Дупница, прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  191 

 

1. Общински съвет - Дупница удостоява със званието „Почетен гражданин на Община 
Дупница“ Димитър Тодоров Димов, за изключителни постижения в културния живот на 
национално и световно ниво и изключителен принос, свързан с популяризирането на община 
Дупница. 
 

***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател на ОбС: 
Огромно удоволствие  за мен е да съобщя, че знака за „Почетен гражданин “ на 

Димитър Димов ще получи неговата дъщеря г-жа Сибила Димова. 
Заповядайте. 
 /аплодисменти/ 
 
/ следва връчване на знака за „Почетен гражданин “ на Димитър Димов на дъщеря му 

Сибила Димова/ 
 
/аплодисменти/ 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  



9 

 

ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател на ОбС: 
Колеги, моля преди да закрия заседанието моля да станем на крака за химна на 

Република България. 
 
/ химн на Република България/ 
 
Благодаря ви. 
Закривам днешното заседание на ОбС Дупница. 
Има скромен коктейл. Все пак е празник. 
В 11 часа ви каним на водосвета, който ще бъде на площада на общината. 
Благодаря на всички и моля да спазваме противоепидемичните мерки. 
 
 
 
 
 

Заседанието бе закрито в 10.45 часа. 

 

 

 

 

 

 

 ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА ОБС: 

     
             / инж.  Костадин Костадинов  / 
                          

 
 
 
 
ПРОТОКОЛИСТИ:  

    

           

1. / Вяра  Бързачка - главен специалист”ООбС/ 

 

 
 

2. /  инж. Татяна  Инджева – старши  специалист ”ООбС”/   

 

 
 
 
 
 

 


